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Pkt 1.  

Valg af dirigent 

Connie Eriksen er valgt.  

Mødet er indkaldt i tide og godkendt til at gå i gang. 

Pkt. 2.  

Valg af referent 

Kristina Refsgaard 

Pkt. 3  

Formandens beretning  

Marius beretter.  

Der er tilsammen roet 10500 km. i år. 

Bestyrelsen har i det foregående år arbejdet på styrkelse 

af klublivet før og efter klubturene.  

Vi har oplevet at have en god og åben dialog med 

medlemmerne.  

Vi har fået positive tilbagemeldinger på tiltag. 

I løbet af sæsonen har vi erstattet en kajak og fået 

repareret et par. 

3 ildsjæle fra klubben har uddannet sig til at kunne 

reparere kajakker (Per, Torben og Finn) og vi håber at 

kunne nyde godt af dette, med respekt for deres 

frivillighed.  

Vi har fået fondspenge bevilget fra Tryg til 

sikkerhedsudstyr. Husk at det kun er brugbart når det 

bliver brugt. 

Der er 62 medlemmer i klubben.  

 

Pkt. 4 

Regnskab og budget  

Dette punkt er til orientering og skal ikke godkendes af 

kajakafdelingen. 

Marius sender regnskab rundt til de fremmødte.  

Der fremlægges rettelser til budget 2023, hvor vi foreslår 

at hæve arrangementer/stævner fra 2000 – 4500 kr. Og  

rekvisitter fra 10000 – 15000 kr.   

Drøftelse af hvad pengene til foreningen går til.  

Vi må låne lokalerne i Multihuset til sociale arrangementer 

uden ekstra beregning. Der foreslås at mødes først i 

februar til et vinterhyggearrangement. 
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Pkt. 5 

Fastsættelse af kontingent  

Marius opridser de foreslåede øgede kontingenter. Vi 

overvejer bl.a. at arrangere makkerredning i svømmehal. 

Der er et par meninger om at hævelse af kontingentet er 

for højt.  

Der er forskellige meninger om, om det kun er introholdet 

der skal i svømmehal eller om det skal være for alle 

medlemmer; de der ønsker kan så lave brugerbetaling.  

Der er også et par meninger om, at det er godt at have en 

lille økonomisk buffer i kassen.  

Kristian spørger til leje af rekvisitter, hvad det dækker 

over. Det er vores indtægt ved leje af kajak.  

Flip har en kontakt der fortæller at der i vinterhalvåret er 

gratis brug af svømmehallen i Kjellerup. Han tjekker op på 

dette i løbet af mødet og det aftales at Flip giver 

information videre til bestyrelsen, som står for den 

indledende kontakt til svømmehallen. Derefter inddrages 

Michael med henblik på det kommende introhold  

Afstemning for hævelse af kontingenter: 

Mod: 0 

For: alle 

Der er hermed besluttet forhøjelse af kontingent. 

  

Pkt. 6 

Evaluering af introkursus 

Michael får ordet og beretter:  

Han har afholdt introkursus i samarbejde med Bjarne, 

Torben og Ketty Pedersen.  

Der var lidt startvanskeligheder med et frafald og en ny 

ind på holdet, men ellers et godt og solidt hold.  

9 kursister gennemførte.  

Silkeborg Rundt turen fik 3-4 afbud.  

Michael har været glad for at få hjælp fra de andre.  

Lidt under halvdelen af kursisterne har været fortsat på 

klubture efter introkurset, det er samme statistik som de 

foregående år. Sammenholdet har dog virket styrket i kraft 

af kaffehygge efterfølgende.  
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Tormod fortæller at der i Silkeborg roklub er mulighed for 

de nye kursister at få et IPP2 bevis. Vi er under DGI og 

det er Dansk Kano og Kajak Forbund, der udsteder IPP2. 

Ved IPP2 skal man bestå makkerredning og selvredning og 

give 400 kr. for beviset.  

Nyt medlem Torben Y. Larsen fortæller at han har savnet 

en aften mere at komme ud i klubregi, hvor der er plads til 

at være nybegynder. Han vil gerne forslå en klubaften 

mere. Han uddyber at selve kurset har været rigtigt godt. 

God progression og hjælp undervejs. Det har været en 

tryg oplevelse og det har haft stor betydning, ros til 

instruktørerne.  

Torben E. Larsen har tidligere sæsoner tilbudt ture onsdag 

også, så det er nemmere for de nye medlemmer at blive 

friroet. Det tager vi op til overvejelse igen.  

 

Pkt. 7 

Evaluering af årets 

aktiviteter 

Der har været 7 klubture i år. 1 aflyst og 2 spontane 

(Knudhule til Ry og grillaften ved Brillerne). Alle ture er 

blevet oplevet som gode.  

Per ligger et ark med forslag til ture, som alle kan skrive 

sig på, enten med interesse som deltager eller som 

arrangører. Det kan kigges på under kaffen.  

Per foreslår at der laves en fast betaling til ture, så der 

ikke skal regnes på det fra gang til gang. Det vedtages.  

Ros for turene, som vi sender videre til Per, der har været 

primus motor på de fleste.  

 

Pkt. 8 

Eventuelle forslag 

Skal være formanden skriftligt i hænde senest 5 dage før 

mødet. 

Der er ikke kommet forslag.  

 

Pkt. 9 

Valg til tillidsposter 

Finn Søndergaard og Birgit Henriksen er vores gode 

hjælpere ved containerne, de vil gerne arbejde videre med 

dette og ser også gerne at der kommer flere med. John og 

Flip tilkendegiver at de gerne vil hjælpe.  
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Ketty Pedersen foreslår at der kan inviteres til arbejdsdag, 

hvis der hober sig opgaver op ved containerne.  

En kort fælles sms (ikke alle er på facebook) kan sendes til 

Marius, som så kan sende det ud via Conventus. Det kan 

være om ture, arbejdsdage, sociale arrangementer eller 

andet.   

Sikkerhedsgruppe: Elisabeth, Birgith H. og Ketty P. 

Bestyrelsen ligger op til at gruppen arbejder videre. De vil 

alle 3 gerne arbejde videre i gruppen.  

 

Pkt. 10 

Valg til bestyrelse 

På valg: Per Udengaard, genvalgt.  

Ikke på valg: Marius Eriksen (formand) og Kristina 

Refsgaard. 

Kirsten Lange Røddik har valgt at træde ud af bestyrelsen.  

Svend Elgaard træder ind i bestyrelsen i stedet for Kirsten 

Lange Røddik.  

 

Pkt. 11 

Evt.  

Kristian vil gerne have et skilt op ved p-pladsen, så det er 

tydeligt at det tilhører kajakklubben. Der er tidligere lavet 

et skilt, som stadig ligger i containeren. Marius vil helst 

ikke have skilte op. Parkeringspladsen er vores med tilsagn 

fra kommunen.  

Kristian foreslå at der kan laves et par standere til 

klargøring af kajakker, som så spærrer for gennemkørsel. 

Kirsten Kristensen foreslår at der skal et skilt op med 

“forbeholdt kajakklubben”. 

Marius foreslår at vi tager et møde med kommunen og 

samlet inddrager: 

- Skilt til p-plads, ejerforhold af grund, opstilling af 

holdere til kajakker, toiletforhold, grus på vejen.  

Ole spørger til ansøgning om pladser i containeren. Det 

kommer til at forløbe som det plejer. 

Ketty Schmidt foreslår at man som medlem kan leje en 

kajak til en gæst. Det skal undersøges sammen med 
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sikkerhedsgruppen i forhold til forsikring og 

sikkerhedsreglement.   

 

Mødet hæves.  

 

 


